
P r o t o k ó ł Nr 1/23

posiedzenia Komisji Budżetowej Rady Miejskiej Aleksandrowa Kujawskiego  odbytego  

w dniu 20 stycznia 2023 roku 

Obecnych na posiedzeniu było 4 radnych. 
W posiedzeniu uczestniczyła p. A. Kozłowska – Skarbnik Gminy Miejskiej.
Otwarcia  posiedzenia  dokonał  p.  A.  Nisterenko,  który  po  powitaniu  przybyłych  i  stwierdzeniu
prawomocności obrad, zaproponował przyjęcie następującego porządku :

1) Stwierdzenie prawomocności obrad.
2) Przyjęcie porządku posiedzenia.
3) Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
4) Zaopiniowanie projektów uchwał przełożonych na LXI sesję Rady Miejskiej :

- projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Miejskiej Aleksandrów Kujawski na
2023 rok;
-  projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy
Miejskiej  Aleksandrów Kujawski na lata 2023-2034;
- projekt uchwały w sprawie powierzenia obsługi kasowej jednostki budżetowej Miejskiego
Ośrodka Pomocy Społecznej w Aleksandrowie Kujawskim.

5) Przyjęcie sprawozdania z pracy Komisji za 2022 rok i planu pracy Komisji na 2023 rok.
6) Sprawy bieżące.

Do pkt. 2

Komisja przyjęła zaproponowany porządek obrad.

Do pkt. 3 

Komisja przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia.

Do pkt. 4 – Zaopiniowanie projektów uchwał przedłożonych na LXI sesję Rady Miejskiej.

Komisja (4 głosami – za jednogł.) pozytywnie zaopiniowała następujące projekty uchwał :
- Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Miejskiej Aleksandrów Kujawski na
2023 rok;
-  Projekt  uchwały   w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy
Miejskiej  Aleksandrów Kujawski na lata 2023-2034;
-  Projekt  uchwały   w  sprawie  powierzenia  obsługi  kasowej  jednostki  budżetowej
Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Aleksandrowie Kujawskim.

Do pkt. 5 – Sprawy bieżące.

Komisja wnioskuje o wyjaśnienie  kredytu zaciągniętego przez Miejskie Centrum Kultury z
podaniem informacji na jaki cel został on wydatkowany oraz z  jakich środków MCK planuje
spłacić zaciągnięty kredyt ?



Komisja wnioskuje o :
- datę realizacji budowy kotłowni PEC sp. z o.o. ( z podaniem daty rozpoczęcia i zakończenia
inwestycji),
- jaki wpływ miała budowa kotłowni PEC sp z o.o., jeżeli była  realizowana w 2021 roku na
kondycję finansową spółki ?
-  jeżeli  była  realizowana  w  roku  2022  roku,  to  skąd  PEC  sp.  z  o.o.  posiadał  środki  na
realizację tego zadania, skoro spółkę trzeba było dofinansować ze środków budżetu miasta w
kwocie 400 tys zł, z uwagi na złą sytuację finansową  ?

Przewodniczący Komisji

Artur Nisterenko

Protokołowała
B. Sikorska


